

Tabela dofinansowania

1. Podstawę ustalania dofinansowania do wypoczynku pracowników i osób uprawnionych oraz dzieci pracowników i osób uprawnionych z ZFŚS stanowi kwota minimalnego wynagrodzenia w danym roku.
2. Na podstawie art.2 ust. 5 ustawy z dnia 10 października 2002r. o minimalnym wynagrodzeniu za pracę (Dz. U. z 2020 r. poz. 2207 z późniejszymi zmianami).
3. **Od 1 stycznia 2024 r. minimalne wynagrodzenie za pracę wynosi 4.242,00 zł** (rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 14 września 2023 r. w sprawie wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę oraz wysokości minimalnej stawki godzinowej w 2024 r. – Dz. U. z 14.09.2023 r. poz. 1893).

Lp.	Dochód na osobę w rodzinie	Dofinansowanie do wypoczynku pracownika i osób uprawnionych	Dofinansowanie do wypoczynku dzieci pracownika
1.	do 2.121,00 zł	1.050,00 zł	450,00 zł
2.	do 4.242,00 zł	850,00 zł	350,00 zł
3.	do 6.363,00 zł	750,00 zł	250,00 zł
4.	do 8.484,00 zł	650,00 zł	200,00 zł
5.	ponad 8.484,00 zł	550,00 zł	150,00 zł

Wrocław, 06.02.2024


WICEDYREKTOR
Anna Grzybowska